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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

„Hogyan képzeli a szaktárca a rehabilitációs hálózat valós igényeknek megfelelő
átalakítását?” címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani dr. Székely
Tamás egészségügyi miniszter úrhoz .
A kérdésre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az „Az egészségügyi ellátórendszer fejlesztésér ől” című 2006. évi CkXXII . . törvény, maj d
annak 2007 . április 1-én a gyakorlati végrehajtása nyomán jelentősen (20124-ről 27169-
re) .nőtt a krónikus kórházak, osztályok és ágyak száma. Az alapvetően helyesnek mondható
tendencia mögött azonban nem az elmaradt hazai rehabilitáció struktúráját tudatosan átalakít ó
elképzelések, hanem pusztán az egészségbiztosítási kassza kiadásait csökkenteni igyekvő
szándék érvényesült. Erre utaln a szakmai minimumfeltételek nyilvánvaló hiányának
tudatában működési engedélyek kiadása; a szakorvosképzés még évekig várható
elmaradásának negligálása, és a rehabilitációs igények és lehet őségek figyelembe vétele nélküli
kapacitásképzés (Budai Gyermekkórház, Szt . Rókus Kh, Budai MAV Kh., Zirc, Kapuvár,
Bonyhád krónikus kórházzá alakítása) .

Tisztelt Miniszter Úr !

• Hogyan képzeli a szaktárca a rehabilitációs hálózat valós igényeknek megfelel ő
átalakítását?

Várom megtisztelő válaszát.
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Írásbeli kérdés
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